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Krobia, dnia 9 czerwca 2017 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXIII/2017 
 
                                   z   XXXIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  6 czerwca 2017 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   19.15  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło                            

15 radnych.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   
     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza. 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Agnieszka Michalak        - radca prawny. 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta                   
i Gminy w Krobi za rok 2016, 

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury                    
i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2016, 

c) zatwierdzania sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                            
z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2016 rok, 

d) udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Krobia za 2016 rok, 

e) zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 
2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 
płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania, 
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f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości niezabudowanych położonych w Pijanowicach, obrębie 
geodezyjnym Bukownica,   

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości  Rolnych 
nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Kuczyna,  

h)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  
i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  
j)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy Krobia  na lata 2017 - 2028, 

k)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017. 
 

          9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      10.  Wolne głosy i wnioski. 

      11.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
     Burmistrz zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad o w punkcie 8g) o zmianę na 

prawidłowa nazwę w sprawie: „wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomości  Rolnych nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym 
Kuczyna”.  

      Zgłoszony wniosek przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny porządek 

stanowi załącznik do protokołu.  
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokół z XXXII sesji.    
      Protokół z XXXII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
      Burmistrz: w okresie międzysesyjnym wpłynęła interpelacja radnej P. Wajnert dotycząca 

uszkodzeń na placu zabaw przy ul. Klonowej w Krobi. wydane zostanie ogólne zlecenie 
wykonania napraw na wszystkich placach w gminie, również na wskazanym przez panią 
radną. Kwestię drzewa to w mojej ocenie nie zagraża ono bezpieczeństwu, lecz zostanie 
prawidłowo zabezpieczone.  

     Udzielono odpowiedzi radnej R. Szulc w zakresie wykonania naprawy studzienki przy                              
ul. Kobylińskiej w Krobi. 

     Wpłynęła odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Gostyniu o planowanym wykonaniu 
udrożnienia przepustu na odcinku drogi Krobia-Pudliszki oraz o uporządkowaniu 
zalegających krzewów po wycince realizowanej przy drodze od Niepartu do Dębiny. 
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      Odpowiedź z firmy ORANGE na interpelację radnej P.Wajnert związaną z demontażem 3 
słupów zlokalizowanych przy ul. Powst. Wlkp w Krobi, co zostanie wykonane do 22 
sierpnia br.        

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
      L. Bem : 1. Na fosie z łodzi zbierane są wodorosty, czy byłaby również możliwość takiego 

oczyszczenia stawu przy ul. Miejsko-Góreckiej ? 
      2. Mieszkańcy zwrócili uwagę, iż na odcinku drogi ul. Powst. Wlkp. istnieją pasy przejścia 

dla pieszych umożliwiające dojście do Ośrodka Zdrowia,  widnieje informacja o tym, aby 
ich nie malować.  

      P. Wajnert : przejście to zostanie przeniesione na wysokość bezpośrednio przy Ośrodku 
Zdrowia. 

      3. Temat dotyczy ul. Konopnickiej związany z porządkowaniem zarastającej trawy. Być 
może zobowiązać mieszkańców przyległych nieruchomości do wykaszania tych 
odcinków, aby nie było tak jak przy ul. Powstańców Wlkp.   

      P. Wajnert  : 1. Czy w związku z planowanym montażem piłkochwytów na boiskach                       
w Nieparcie i Chwałkowie byłaby możliwość zamontowania takiego zabezpieczenia na 
placu zabaw przy ul. Klonowej w Krobi, ponieważ przechodząc przez płot niszczone są 
nowo nasadzone drzewa.  

     2. Prosiłabym skierować do PKP interwencji o wykonanie koszenia zarastającej trawy na 
placu przy budynku kolei. 

     M. Duda : jakie są losy planowanej budowy nowej gminnej biblioteki w związku ze 
składanym wnioskiem o dofinansowanie tej inwestycji? Czy trwa jeszcze postępowanie 
konkursowe, jeśli tak to na jakim obecnie jest etapie?  

     Ł. Kubiak : w związku z planowaną budową gazociągu relacji Lwówek – Odolanów 
zwracam się z zapytaniem kiedy rozpoczęte zostaną prace na terenie gminy Krobia?  

    
     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
13.05 –radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w uroczystości z okazji Święta Patrona          
w ZSPiG w Krobi. 
16.05 – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła reprezentowała Radę Miejską podczas 
Przeglądu Recytatorskiego Poezji Dziecięcej, którego organizatorem byli: Przedszkole 
Samorządowe w Pudliszkach oraz GGKiR im. Jana z Domachowa Bzdęgi. 
17.05 – uczestniczyłem w konferencji dot. energetycznej przyszłości Leszna                                  
i Subregionu. 
19.05 – radna Paulina Wajnert reprezentowała Radę Miejską podczas XIII Powiatowego 
Konkursu Piosenki Przedszkolnej, którego organizatorem byli: Przedszkole Samorządowe 
„Pod Świerkami” w Krobi oraz GGKiR im. Jana z Domachowa Bzdęgi. 
23.05 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w związku                          
z realizacją planu pracy Rady Miejskiej na 2017 rok. 
23.05 – odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w związku z realizacją planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 
25.05 – radny Hieronim Urbański reprezentował Radę Miejską podczas podsumowania           
II Gminnego Konkursu Języka Polskiego, którego organizatorami byli: ZSPiG w Krobi 
oraz Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy w Krobi. 
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28.05 – uczestniczyłem w Zawodach Sportowo-Pożarniczych w Pudliszkach 
organizowanych przez Gminę Krobia oraz Zarząd Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP 
w Krobi. 
29.05 – uczestniczyłem w spotkaniu z Prezydentem RP Andrzejem Dudą z okazji Dnia 
Samorządu Terytorialnego. 
29.05 – radni uczestniczyli w konferencji „Zarabiaj na Słońcu” zorganizowanej                            
w ramach ogólnopolskiego konkursu „Postaw na Słońce”. 
05.06 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 
analizy projektów uchwał na 33. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 
bieżących.                                                                                                                                           06.06 
– odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania opinii do 
projektów uchwał na 33. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                         06.06 
- odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy projektów uchwał na 33. sesję 
Rady Miejskiej w Krobi.                                                                                                               Ad. 
7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie 
przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

      
Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         
a) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej Miasta 
i Gminy w Krobi za rok 2016.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 
K. Perdon : co składa się na zysk netto 13 tys. zł? 
Skarbnik : wynik dodatni nie musi określać dodatnich przepływów finansowych  bilansu, 
ponieważ jednym z kosztów działalności operacyjnej jest amortyzacja.                                        
W przypadku biblioteki dochodem jest głównie dotacja podmiotowa.   Po stronie kosztów 
głównymi pozycjami są wynagrodzenia i pochodne, zużycie materiałów i energii oraz 
usługi.   
Uchwałę Nr XXXIII280/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                          
w sprawie zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy w Krobi za rok 2016; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum Kultury 
i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2016.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
K. Perodn : w przypadku tej jednostki mamy straty wykazane w bilansie, co jest tym 
spowodowane?  
Skarbnik : kosztem działalności operacyjnej jest amortyzacja wynosząca ok. 82 tys. zł 
przewyższająca kwotę straty o ok. 35 tys. zł. Dlatego ujemny wynik finansowy nie określa 
w żaden sposób ujemnych przepływów finansowych. Wynik taki spowodowany jest tym, 
że na dzień 31 grudnia 2016 roku koszty z uwzględnieniem amortyzacji przewyższają 
przychody.     
Uchwałę Nr XXXII/281/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                              
w sprawie zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego  Gminnego Centrum 
Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi za rok 2016; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
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c) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem                    
z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2016 rok.  
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 
1. przedstawianie sprawozdania finansowego za 2016 rok. 
2. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2016 rok. 
Skarbnik Gminy D. Walczak przedstawił zarzadzanie Burmistrza Krobi Nr 32/2017                  
z dnia 17 marca 2017 r. w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 
Krobia oraz planów finansowych gminnych instytucji kultury za rok 2016, stanowiące 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
3. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2016 wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego – Uchwała Nr SO-0954/11/10/Ln/2017 Składu Orzekającego RIO                          
w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 2017 roku w sprawie : wyrażenia opinii o sprawozdaniu z 
wykonaniu budżetu Gminy Krobia za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki 
samorządu terytorialnego.  
Skarbnik Gminy odczytał powyższa opinię, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
4. dyskusja : nie zgłoszono.  
5. głosowanie :  
Uchwałę Nr XXXIII/282/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                                    
w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem                            
z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2016 rok; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 
radnych. 
 

d) udzielenia  Burmistrzowi  Krobi  absolutorium  z  tytułu wykonania budżetu 
Gminy Krobia za 2016 rok.  
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Kubiak.  
1. opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy 
Krobia za 2016 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2016 oraz 
informacji o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi za 2016 rok.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił powyższą opinię wraz                            
z wnioskiem  o udzielenie absolutorium, stanowiące załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.   
2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – Uchwała                                          Nr 
0955/24/10/Ln/2017 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 17 maja 2017 roku w 
sprawie : wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi                   
o udzielenie Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok.  
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał powyższa opinię, stanowiącą załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.   
3. dyskusja : nie zgłoszono. 
4. głosowanie:  
Uchwałę Nr XXXIII/283/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r. w sprawie 
udzielenia  Burmistrzowi  Krobi  absolutorium  z  tytułu wykonania budżetu Gminy Krobia 
za 2016 rok; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
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Przewodniczący Rady:  na Pan ręce w imieniu radnych Rady Miejskiej w Krobi składam  
serdeczne gratulacje  z tytułu otrzymanego absolutorium. Myślę, że na sukcesy jakie 
dokonywały się w ciągu całego minionego roku 2016 składała się praca wszystkich 
pracowników Urzędu Miejskiego w Krobi, kierownictwa i pracowników gminnych 
jednostek organizacyjnych, przedstawicieli sołtysów, rad sołeckich, wolontariuszy. Bez 
tych grup formalnych i nieformalnych ta praca nie byłaby tak pozytywnie oceniona przez 
organ uchwałodawczy Gminy Krobia.  Myślę, że „jak jeden mąż” wszyscy możemy sobie 
tego sukcesu pogratulować.  Jeszcze raz dziękuję Państwu radnym za wykonaną pracę 
przez ten ubiegły rok 2016, członkom Komisji Rewizyjnej za zaangażowaną pracę, na 
którą składały się liczne spotkania i analizowanie kontrolowanych materiałów oraz 
wyciąganie wniosków, jakie złożyły się na pozytywną opinię o wykonaniu tego budżetu.  
Raz jeszcze składam Panu burmistrzowi gratulacje za udzielone absolutorium.                        

Burmistrz : Szanowni Państwo, Szanowni Państwo radni, dziękuję za udzielone 
absolutorium. W pracy każdego burmistrza to ważny moment, udzielenie absolutorium jest 
formą oceny dokonaną przez radę miejską, organ kontrolny, organ stanowiący gminy, 
który jest najbliżej pracy wykonywanej przez pracowników samorządu                   i 
podległych mu instytucji oraz sołtysów.  Burmistrz jest pracownikiem zatrudnionym przez 
mieszkańców gminy do zarządzenia przestrzenią publiczną dla naszego dobra wspólnego.  
Zadania nie mogłyby być realizowane bez angażowania osób zatrudnionych przez 
samorząd, jednostek gminnych, szkół, ośrodka pomocy społecznej oraz jednostek. które 
mają wyodrębnioną osobowość prawną tj. biblioteka, gminne centrum kultury                     i 
spółdzielnia socjalna. Dla wszystkich kieruję podziękowania pracowników 
samorządowych, którzy przyczynili się, że budżet został wykonany tak jak to wynikało                        
z przedstawionego sprawozdania.  Również bardzo dziękuję środowisku naszych sołtysów, 
rad sołeckich, tym strukturom pomocniczym gminy, które na co dzień w obszarze sołectw 
te zadania realizują. Wiele tych wykonanych zadań inicjowanych było przez mieszkańców 
i poszczególne grupy społeczne.  Gmina to nasze wspólne dobro i dla tego dobra  razem 
pracujemy. Również serdecznie dziękuję radnym naszej Rady Miejskiej, którzy pracują 
dla naszej społeczności lokalnej w ramach posiedzeń, spotkań. To nasza wspólna praca i 
myślę, że nadal będzie ona owocna tak jak dotychczas dla dobra naszej społeczności.        
 
Salę obrad opuściła radna R. Szulc.  
e) zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 
r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji Olga 
Pawlczyk 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu 6.06.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
K. Perdon : proszę o wyjaśnienie moich wątpliwości czy możliwe będzie parkowanie na 
nowych miejscach parkingowych na ul. Powstańców Wlkp. bezpośrednio jadąc od rynku 
jeśli na tym odcinku istnieć będzie linia ciągła? 
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O. Pawlaczyk :  wprowadzenie strefy płatnego parkowania nie zmieniało przebiegu tej linii 
i projekt organizacji ruchu został zatwierdzony i uzgodniony z Policją i Starostwem 
Powiatowym. Przepisy ruchu drogowego również odnoszą się do zasad przebiegu linii tak 
jak w tym przypadku.   
K. Perdon : obecna linia ciągła w stosunku do tej proponowanej w projekcie  jest duża 
krótsza, przez co utrudniony będzie wjazd na parking.  
O. Pawlaczyk : zgodnie z przepisami podwójna linia ciągła powinna wynosić co najmniej 
20 m. 
K. Perdon : w naszej propozycji mamy 13 stanowisk, to do połowy z nich będzie można 
zajechać z boku. Problem będzie nadal z zaparkowaniem jadąc od strony rynku lub jechać 
dalej do ronda i dopiero wtedy możliwe będzie prawidłowe zaparkowanie.  
Burmistrz : aktualnie ta linia ciągła już jest. 
K. Perdon : tak, linia jest ale w całym obszarze miejsc parkingowych, a teraz jest krótsza 
co nie będzie przeszkadzało do wjazdu. 
Burmistrz : kwestia linii wynika z obowiązujących przepisów, należy sprawdzić sprawy 
związane z bezpieczeństwem dlatego, że ma to ważne znaczenie. Gdyby to zależało                   
od tego w jaki sposób jaka może być forma zaparkowania to można by to zmieniać, lecz 
w tych okolicznościach przy zatwierdzeniu całego projektu taka propozycja nie mogła być 
zrealizowana. Forma skorzystania z tego miejsca parkingowego to już inna kwestia. 
K. Peron : mnie chodzi o to, żeby wprowadzając jakieś rozwijania nie komplikować 
ludziom życia.   
Przewodniczący Rady : warto poprawić bezpieczeństwo dla tych 13 miejsc parkingowych 
jadąc od ronda, a nie skręcać od strony rynku uważam, że na to powinniśmy zwracać 
uwagę. Zobaczymy jaka praktyka będzie jak zacznie to funkcjonować.  
H. Busz : tak sama sytuacja jest na ul. Kolejowej w Gostyniu naprzeciw Trapera. 
K. Perdon : czy jeśli dojdzie do jakichkolwiek zmian w organizacji ruchu będziemy 
zobowiązani unieważnić dzisiejszą uchwałę, czy wystarczy zmiana załącznika 
graficznego?   
Burmistrz : proponowany projekt zatwierdzony został przez komisję bezpieczeństwa. 
Kwestia lokalizacji i możliwości przejazdu tak zostały uwarunkowane. Jeśli                                   
chodzi o interpretację istniejących przepisów prawa, iż w taki prawidłowy sposób zostało 
to zaprojektowane, to przyjmujemy takie i proponujemy.      
Radca prawny : zmiana załącznika spowoduje również  konieczność uruchomienia 
procedury wszelkich uzgodnień. Unieważnienie uchwały nie będzie konieczne.  
M. Duda : propozycję powinniśmy przyjąć w takim kształcie jak jest, a jeśli zajdzie taka 
potrzeba, to w przyszłości wnieść do komisji bezpieczeństwa o zmianę oznakowania.   
L. Bem : myślę,  że nie będzie problemu ponieważ liczba miejsc w mieście jest 
wystarczająca.  
Burmistrz : nie jest to pierwsza zmiana dotycząca strefy płatnego parkowania. Wszystkie 
nasze dotychczasowe zmiany były  reakcją na sygnały ze strony mieszkańców, 
użytkowników. Praktyka pokaże realne problemy w trakcie funkcjonowania i powinno być 
tak jak przepisy na to wskazują.     
K. Perdon : nie jestem z łamaniem prawa, wprowadzajmy takie rozwiązania żeby były 
bezpieczne i przyjazne dla mieszkańców. Moje zdanie jest tylko takie, że taki układ będzie 
kolidował  jadąc od rynku.   
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Uchwałę Nr XXXIII/284/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                            
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 
2015 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania; przyjęto większością głosów, 
13 za, 1 wstrzymujący (K.Perdon), głosowało14 radnych. 
 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości niezabudowanych położonych w Pijanowicach, obrębie geodezyjnym 
Bukownica.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania 
przestrzennego  M.Krzyżostaniak.   
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu 6.06.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXXIII/285/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2016 r.                           
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych 
nieruchomości niezabudowanych położonych w Pijanowicach, obrębie geodezyjnym 
Bukownica; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości  Rolnych 
nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Kuczyna.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.   
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu 6.06.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXXIII/286/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                      
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji Nieruchomości  Rolnych 
nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Kuczyna; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.   
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XXXIII/287/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                      
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.    
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XXXIII/288/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                        
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Śrem; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 
 

j) zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        28 
grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy 
Krobia  na lata 2017 – 2028. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXXIII/289/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                          
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy 
Krobia  na lata 2017 – 2028; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

k) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXXIII/290/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 czerwca 2017 r.                              
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało 14 radnych. 
 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego L.Bema odnośnie czyszczenia stawu 
przy ul. Miejsko-Góreckiej, to tak możliwość istnieje. Natomiast odnośnie pasów przejścia 
dla pieszych przy drodze nr 434 to sprawa ich malowania zostanie wyjaśniona. W kwestii 
koszenia pasów przy posesjach ul. Konopnickiej to możemy taką inicjatywę podjąć. Jednak 
należałoby generalnie tematem objąć pozostałe nieruchomości ponieważ nie jest to 
przypadek jednej ulicy.   
Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert dotyczącą piłkochwytów na boisku przy 
ul. Klonowej w Krobi, to w budżecie Gminy na ten rok zapisano ok. 50 tys. zł na prace na 
boiskach sportowych i placach zabaw w zakresie ich modernizacji i ewentualne zadania 
modernizacyjne.  Z puli tych środków zaplanowano doposażenie na terenie gminy 30 
placów zabaw. Odnośnie montażu piłkochwytów brano pod uwagę trzy lokalizacje: boisko 
w Nieparcie, Chwałkowie i przy ul. Klonowej. Na wykonanie dwóch pikochwytów w 
Nieparcie i Chwałkowie niezbędne będą środki ponad 24 tys. zł, co właściwie wyczerpie 
połowę zaplanowanych środków finansowych, a zakup trzeciego przekroczyłby środki na 
modernizacje placów zabaw. Rozważane będzie  jaką decyzję podjąć dla prawidłowego 
zapewnienia   funkcjonowania tych obiektów.  
Przewodniczący Rady : to też dobra okazja aby powrócić do funduszu miejskiego. 
Wpłynęła tylko jedna oferta na fundusz miejski na rok  2017 dotycząca modernizacji ulicy 
Wiosennej.  Dobrze aby też w tym przypadku wykorzystywać możliwości, aby mieszkańcy 
Krobi również mogli skorzystać. Proszę zatem miejskich radnych o to, aby przekazać 
informację o takich działaniach. 
Burmistrz : odpowiadając radnej P. Wajnert odnośnie wykaszania traw przy obiekcie PKP, 
to jest to wykonywane przez nas.  
Odpowiadając radnemu M. Dudzie, to został złożony kolejny wniosek o dofinansowanie 
budowy biblioteki w Krobi w ramach tego samego konkursu. 
Odpowiadając radnemu  Ł. Kubiakowi nie jest dokładnie określony termin rozpoczęcia 
prac budowy gazociągu Odolanów – Lwówek jaki realizowany będzie przez teren naszej 
gminy. 14 czerwca odbędzie się spotkanie z inwestorem, gdzie uzyskam takie informacje.   
 

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski. 
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M. Duda : składam podziękowanie na ręce radnych powiatowych za założenie barier 
ochronnych przed szkołą w Krobi.  
 
 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska   


